
   Styrelsemöte 7/12 2020 

Närvarande: Margaretha, Magnus, Christopher, Tommy, Rickard, Mats, Solveig, Kristina 

 

1)Margaretha öppnade mötet. 

 

2)Kristina valdes till sekreterare för mötet.  

 

3)Föregående protokoll. 

Mats stöttar Yvonne med kontakter med sponsorerna. 

Målvaktsutbildningar – Margaretha återkopplar till Robban att han får hyra hallen för sin 

verksamhet. 

 

4) Ekonomi – budget 2021 

Ekonomin för 2020 är, tack vare att Kolmården Cup kunde genomföras, god och föreningen har bra 

likviditet. Därav diskuterades det om några investeringar kan göras. Exempelvis har vi en offert från 

Solhagen för att slutföra arbetet kring kansliet på ca 25 000 kr. Beslut togs om att utföra detta 

arbete. 

Ett utkast för Budget 2021 gicks igenom. Under nästa möte ska vi prioritera mellan olika utgiftsposter 

 

5)Datum för årsmöte 

Årsmötet planeras till fredagen 5/3 kl 18:30. Om restriktionerna har lättat då hoppas vi att vi kan ha 

mingel. Annars blir det ett digitalt möte.  

 

6) Övriga frågor 

Valberedningen arbetar på men vi har inte fått någon ny information.  

Margaretha har kontaktat Intersport och satt ner foten angående dåligt samarbete. De har skickat ut 

träningsdressar utan sponsortryck. Kravet är att Intersport skickar ut nya overaller till de som fått 

felaktiga kläder. Dessutom står det fel på deras hemsida om att man måste hämta kläderna i 

Linköping. Detta stämmer inte utan kläderna skall skickas hem till den som beställt. 

Yvonne ska skicka ut fråga om årets KIF:are.  



 

7) Nästa möte 

Nästa styrelsemöte är 11 januari kl 18:30. 

 

8) Mötet avslutas 

 

 

 

 


